
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
Styrelsemöte  
Datum: 2023-06-12 kl 18.00 
 
Plats: Göteborgsvägen 8 
 
Närvarande: Peter Fredriksson 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 

Klas Ström 
Conny Skoglund 
 

 
Ej närvarande:  Samuel Kjellqvist 
 
   
 

o Mötet öppnades av ordförande Peter Fredriksson 
 

o Val av sekreterare: Maria Magnusson 
 

o Val av justerare: Peter Fredriksson 
 

o Godkännande av dagordning 
 

o Senior 23/24 
o Tränare senior 
o Ungdom 23/24 
o Marknad 23/24 
o Arena 23/24 
o Bidrag 
o Media 
o Sekretariat/elitrapport 
o Omklädningsrummen 
o Arena/hallprojektet 
o Skridskokul 
o Representant bandyförbundets årsmöte 
o Istider 

 
o Senior 23/24 

Fokus på att få ledare på plats. 
 

o Tränare senior 
Peter och Emil i fortsatt diskussioner kring ledare. 
 

o Ungdom 23/24 
Kakservice löser utskick för inbjudan till Skridskokul. 
Efter sommaren bjuder vi in alla föräldrar till barn som varit med på 
skridskokul till ett möte inför kommande säsong. Förhoppningsvis får vi ihop 
ett U10 och ett U12 lag. 
 
 
 



o Marknad 23/24 
Peter och Samuel ser över de kontrakt som har tecknat flera år. Kontaktar 
även de som tecknat ett år för att se viljan att fortsätta inför kommande 
säsong. 
 

o Arena 23/24 
Isvården på Boda behöver diskuteras med Borås Stad inför kommande 
säsong. Att undersökas om Borås Bandy kan få utbildning så att vi kan hjälpa 
till med isvården vid behov. 
 

o Bidrag 
Olika bidrag ska nu sökas från klubbens sida. 
Maria undersöker vilka bidrag som kan sökas. 
Idrott Online. 
 

o Media 
Stäm av med styrelsen vid frågor. 
 

o Sekretariat/elitrapport 
Två stycken behövs vid match. Utbildning krävs. 
Klas kollar med Lasse Ringkvist om han kan vara med framöver. 
Minst en till behövs för att täcka upp vid eventuell sjukdom. 
Peter kan gå utbildningen, gärna fler. 
 

o Omklädningsrummen 
Nytt bygglov är inskickat från Borås Stad, men oklart vad som händer 
framöver med omklädningsrummen som finns i barackerna. 
 

o Arena/hallprojektet 
Kommunen ska gå på studiebesök för att se förslag på hallar. 
Borås Bandy kommer lägga fram ett förslag till politikerna nu i höst. 
 

o Skridskokul 
Peter ledare. Klas och Conny kommer också vara med. 
Gärna fler deltagare varje gång. 
 

o Representant bandyförbundets årsmöte 
Borås Bandy önskar att Klas Ström representerar klubben. 
Fullmakt för rösträtt skapas. 
 

o Istider 
Tider för ishallen behöver vi skicka in önskemål senast 23/6. 
 
Avgifter för A-laget behöver diskuteras framöver. 
 

o Övriga frågor 
 
Skridskokul: Förslag prova på – 3 ggr därefter medlemsavgift. 
 
Arenan: Diskutera med Folk-och Fritid. Peter och Conny tar fram en lista över 
vad som behöver åtgärdas på Arenan. Därefter kontaktas Folk-och Fritid. 
 
 
 
 



o Nästa möte 
8 augusti 17.30 
 

o Mötet avslutas 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Peter Fredriksson   Namn justerare 


